

**ONTARIO  
SUPERIOR COURT OF JUSTICE  
COUR SUPÉRIEURE DE JUSTICE**

BETWEEN  
ENTRE:

ANDREW LEHRER

Plaintiff  
Demandeur

and/ et

GOOGLE INCORPORATED GOOGLE CANADA JOHN DOE; JANE DOE; YOUR CKLN INSIDER  
BLOGSPOT.COM TIM ROURKE; WWW.CAUSEPIMPS.CA, WWW.POVERTY-ACTIVIST.TORONTO  
WWW.TORONTOTENANTSASSOCIATIONS.CA

Defendant  
Défendeur

**ORDER DISMISSING ACTION AS ABANDONED  
ORDONNANCE REJETANT UNE ACTION POUR CAUSE DE DÉSISTEMENT**

According to the records in the court office, more than 180 days have passed since the originating process was issued, no defence has been filed, the action has not been disposed of by final order or judgment, the action has not been set down for trial, and the registrar has given 45 days notice that the action will be dismissed as abandoned  
D'après le dossier du greffe du tribunal, plus de 180 jours se sont écoulés depuis la délivrance de l'acte introductif d'instance, aucune défense n'a été déposée, l'action n'a pas fait l'objet d'une ordonnance définitive ou d'un jugement, l'action n'a pas été inscrite pour instruction et le greffier a donné un préavis de 45 jours indiquant que l'action sera rejetée pour cause de désistement.

IT IS ORDERED that pursuant to subrule 48.15(1) this action be dismissed as abandoned.

**IL EST ORDONNÉ** que la présente action soit rejetée pour cause de désistement conformément au paragraphe 48.15 (1).

Date: 31-AUG-2012

Date:

Signed by: \_\_\_\_\_

signature: Local registrar / greffier local

Address of court office: Toronto

adresse du greffe: 393 University Av 10th fl  
Toronto ON M5G 1E6

NOTE: A "defence" means a statement of defence, a notice of intent to defend, or a notice of motion in response to a proceeding, other than a motion challenging the court's jurisdiction

**REMARQUE** Une «défense» s'entend d'une défense visée à la Règle 18, d'un avis d'intention de présenter une défense ou d'un avis de motion en réponse à une instance, autre qu'une motion en contestation de la compétence du tribunal.

NOTE: An order under rule 48.15 dismissing an action may be set aside under rule 37.14.

**REMARQUE** La règle 37.14 permet l'annulation d'une ordonnance rejetant une action rendue aux termes de la règle 48.15.

TO:

DESTINATAIRES

WWW.TORONTOTENANTSASSOCIATIONS.CA

X ON CA